
Referat fra Generalforsamlingen den 14. maj 2024. 

 

31 medlemmer deltog. 

 

Dagsorden: 

 

1. Valg af dirigent. 

 

Bob blev enstemmigt valgt, og kunne konstatere, at generalforsamlingen var lovlig indkaldt. 

 

2. Formanden aflægger bestyrelsens beretning. 

 

Solveig Kirkedal kunne fortælle, at medlemstallet ligger uændret på 76 medlemmer, men fremgang 

kunne ønskes. Der har i år været 5 nye elever, der er blevet undervist af Hanne Caspersen med 

hjælp fra Karen Margrethe Mogensen. 12 medlemmer har gået til fortsat undervisning hos Niels 

Peter. Næste år vil der igen være fortsat undervisning, med knap så megen undervisning, men 

gennemgang af af spillede spil. 

Desværre mangler vi en underviser til nybegyndere, så formanden ville blive rigtig glad, om der 

skulle være et medlem, der ville påtage sig opgaven, som hun sagde ” ellers risikerer vi jo at 

klubben uddør”. 

 

Vi har i årets løb afholdt Lagkagebridge og Nytårskur med 32 tilmeldte til begge dele. 

I foråret havde vi en hel søndag med undervisning af professionel bridgespiller/underviser Jacob 

Røn. Han underviste i modspil og udspil. Der deltog 60, godt halvdelen af egne medlemmer og 

ellers spillere fra hele landet. Arrangementet var yderst vellykket og formanden havde modtaget 

megen ros herfor. 

 

Formanden takkede de 8 medlemmer, der året igennem sørger for, at der er blandet nye kort. 

 

Beretningen blev godkendt uden kommentarer. 

 

Hele beretningen kan læses på vores hjemmeside. 

 

3. Aflæggelse af det reviderede regnskab. 

 

Birgit Bahnsen aflagde det reviderede regnskab. 

 

Regnskabet balancerer med et lille overskud på 2.115, kr. 

Der var spørgsmål til udgiften til internet, da vi jo bruger hotellets forbindelse. Udgiften er betaling 

for vores hjemmesidedomæne. 

 

Regnskabet blev godkendt. 

 

4. Budget forelægges til godkendelse og nyt årskontnigent fastsættes. 

 

Birgit Bahnsen forelagde næste års budget. 

 

Vi forventer lidt faldende indtægter, og stort set uændrede udgifter. 

Årskontigentet foreslås at fortsætte uændret. 

 

Begge dele blev godkendt. 

 



5. Forslag. 

 

Der var ikke modtaget nogen forslag. 

 

6. Valg af formand. 

 

Solveig Kirkedal blev genvalgt som formand. 

 

7. Valg af 2 bestyrelsesmedlemmer og 1 suppleant til bestyrelsen. 

 

Tina Høg Lind og Jens Christian Bech Mortensen blev genvalgt som bestyrelsesmedlemmer. 

Som suppleant genvalgtes Ove Thomsen. 

 

8. Valg af 1 revisor og 1 revisorsuppleant 

 

Solvejg Nielsen genvalgt som revisor og Niels Poulsen genvalgt som revisorsuppleant. 

 

9. Eventuelt. 

 

Ingen emner kom op. Men formand og bestyrelse fik stor ros for årets arbejde. 

 

Referent: Hanne Caspersen 

 

 


